

Terms & Conditions

- The offer is exclusive for CLP customer with successful Eco Building Fund application
- The offer is only applicable to customers ordering McQuay's Central Chiller Products (over 100 tons) for replacement
- This offer is valid until 31 Aug, 2020
- Customers must present the CLP promotion redemption code before getting quotation or ordering.
- The offer must be redeemed within the valid period and will be forfeited after the expiry date.
- This offer cannot be used in conjunction with other gift voucher, cash coupon, promotion price or offers.
- All matters and disputes are subject to the final decision of CLP and the respective merchants.

條款細則

- 此優惠只適用於成功申請中電綠適樓宇基金之中電客戶
- 此優惠只適用於訂購麥克維爾中央冷水機產品（超過 100 冷噸）更換現有中央冷水機產品的客戶
- 有效日期至 2020 年 8 月 31 日
- 客戶索取報價或確認訂單前，必須出示有效之中電宣傳確認代碼
- 優惠必須在有效日期內使用，逾期作廢
- 此優惠不能與任何禮券、現金券、推廣價或其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，中電及商戶保留最終決定權